
 

 

Super66+ for 01.09 

 

上场命中情况 

 

12.19 

独立口语 独立写作 

S1 S2 S3 S4 S5 S6 W1 W2 

 √       

 

12.20 

独立口语 独立写作 

S1 S2 S3 S4 S5 S6 W1 W2 

√ √ √   √   

 

因此针对 01/09 的 Super 66 中需要删除的部分为： 

 

独立口语 

120218 NA top 

S2 Some people prefer to finish work as soon as possible. Others prefer to 
wait until the due time or deadline. Which do you prefer and why? 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-28316-1-1.html?tf66 

130427 NA top Hot! 

S1 Which of the following volunteer work would you choose and why?  

(1) Working as a home tutor 

(2) Helping adults to read 

(3) Providing transportation for elder people 

小站机经原创思路+答案:http://bbs.zhan.com/thread-104719-1-1.html?gkk=tf66 

 

http://bbs.tpooo.com/thread-28316-1-1.html?tf66
http://bbs.zhan.com/thread-104719-1-1.html?gkk=tf66


 

 

111218 CN top 

S2 Some people would borrow money to buy things they need. Others 
would save up money until they can afford it. Which do you prefer and why? 
Please include examples and details in your answer. 

小站机经原创思路+答案: http://bbs.zhan.com/thread-45500-1-1.html?tf66 

综合口语 

110220 CN top 

S3 Reading: a letter on the campus newspaper, a student suggests to build 
an electronic board at student centre which will make students get 
information easily rather than acquiring news at different places on campus 
by posters.  

Listening: the women thinks it will not work. 1. It had better for students to 
get news from different locations on campus because they are everywhere 
at school, if they do not go to student centre, they will miss the notice. For 
example, last week, she went to a concert.2. She says, even though the 
new bulletin board was established, students will still do posters because 
of it is convenient. 

小站机经原创答案: http://bbs.zhan.com/thread-34726-1-1.html?tf66  

100130 NA top 

S6 Lecture: irrigation（灌溉系统）的缺点：一是水量不好控制经常多,这样就
促进了 disease 的生长.所以要小心设计.二是有些水盐分多,灌溉了之后土就
不方便长农作物了.问题总结缺点。 

小站机经原创答案: http://bbs.zhan.com/thread-34735-1-1.html?tf66  

综合写作 

140302 CN top 
1. Reading：TOPIC 是关于 the shape of the head of hammer-shaped sharks. 是说

有像锤子一样头的鲨鱼，重点说这个鲨鱼的头的奇特造型有 3 个方面的作用: 

1. the improved turning speed, 说这种造型的头能让鲨鱼转身更快； 

2. the sensitivity to electricity field, 说这种造型让鲨鱼对电磁场的敏感度更高； 

3. 用作 weapon 对抗 prey, 说这种造型的头能被用来做武器； 

Listening：教授反驳了阅读观点，从 3 个方面如下： 

1. 教授说这种鲨鱼，hammer-shaped sharks 的确转身速度很快，但是是来自于其
他的原因，比如 bones 和 joints 的结构，并且他说，以前人们得出阅读中结论的那
个实验里面，都是 younger 鲨鱼，所以可能是因为鲨鱼年轻更有活力，转身速度才
快。 

2. 教授说人们做了个实验，发现所有的鲨鱼队电磁场的敏感度差不多都是一样的，
能够在距离目标 30 centimeter 的地方探测到。 

3. 这种头不能用来做武器，因它离鲨鱼的眼睛太近，容易给眼睛带来伤害，甚至导
致眼睛变成盲的，就算能做武器，也没有证据被发现来证明说鲨鱼用头做武器是一
种 regular 的行为。 

小站机经原创答案: http://bbs.zhan.com/thread-102179-1-1.html?gkk=tf66 

 

 

 

http://bbs.tpooo.com/thread-45500-1-1.html?tf66
http://bbs.tpooo.com/thread-34726-1-1.html?tf66
http://bbs.tpooo.com/thread-34735-1-1.html?tf66
http://bbs.zhan.com/thread-102179-1-1.html?gkk=tf66


 

 

补充题型部分 

 

针对 01/09 预测机经请优先看所有标为橙色 部分，尤其是标有 Hot!，然后这边

稍微再做一些补充 。 

这里附上 Super 66 下载链接，包括独立口语版、独立写作版、综合口语版和综

合写作版： 

http://bbs.zhan.com/thread-149514-1-1.html 

 

补充题目 

 

一. 独立写作 
 

1. You would recommend your students to attend which following courses: cooking, 

personal finance management, automobile? 

2. In order to succeed, a person should be open to new ideas and change his/her mind. 

3. People could solve all important problems, with the help of their families or on their 

own, not with the government. 

4. Should children spend most time playing and studying? Or should they be required 

to help the family with household chores, like cooking and cleaning? 

5. One quality that a successful leader must have is to make decisions quickly. When a 

leader spends too much time making decisions, he will be seen as ineffective to the 

people he leads. 

6. To be happy, it is more important to maintain a small group of friends over a long 

period of time than it is to make new friends. 

7. For any business to be successful, one must spend a lot of money on advertising. 

8. Three land developers offer three proposals for a land sold by your community. 

Which one do you think fits most: Performance Arts Center, Hotel, Shopping malls? 

http://bbs.zhan.com/thread-149514-1-1.html

